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Til medlemmer i Soon Innebandyklubb 

Sakliste og saksdokumenter for årsmøte i Soon Innebandyklubb 2025 

Styret viser til innkalling til årsmøte 24.02.2025. 

Årsmøtet avholdes 25.03.2025 kl. 19.00, i Son (sted kommer senere). 

Saksliste: 

Åpning ved styreleder i Soon IBK. 

 

Sak 1: Godkjenne de stemmeberettigede medlemmene 

Vedtak: x stemmeberettigede møtte. 

 

 

Sak 2: Velge møteleder 

Forslag: 

Vedtak:  

 

 

Sak 3: Velge protokollfører 

Styret foreslår X. 

Vedtak:  

 

 

Sak 4: Velge to medlemmer til å underskrive protokollen 

Vedtak: 

 

 

Sak 5: Godkjenne forretningsorden 

Styrets forslag til forretningsorden: 

a. Alle medlemmer som har fylt 15 år i løpet av kalenderåret, vært medlem av 

idrettslaget i minst én måned og ha gjort opp sine økonomiske forpliktelser til 

idrettslaget for det år årsmøtet holdes har tale-, forslags- og stemmerett på årsmøtet. 

b. Møtet kan bare behandle de saker som står på sakslisten. 

c. Møteleder refererer saker som skal behandles og foreslår rekkefølgen.  
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d. Møtet vedtar dagsordenen. Forslag til vedtak refereres for hver sak. Endringsforslag 

til vedtak kan framsettes under møtet, og må leveres skriftlig til møteleder før det kan 

voteres over. 

e. Under ordskiftet tillates innlegg av følgende typer og i følgende prioritet: 

• Til Forretningsorden 

• Til Dagsorden 

• Innlegg til en sak 

• Replikk til siste innlegg 

f. De taleberettigede møtedeltakerne gis ordet til innlegg i den rekkefølge de ber om 

det.  

g. Replikker begrenses til 2 til hvert innlegg.  

h. Strek kan settes i talerlisten av møteleder dersom vedkommende mener at saken er 

tilstrekkelig belyst og at argumenter gjentas. 

i. Nye innlegg kan ikke fremmes når det er gått til avstemning. 

j. Alle endringsforslag til en sak skal fremmes skriftlig.  

k. Endringsforslag kan ikke fremmes etter at strek er satt.  

l. Vedtak fattes ved avstemning på en av følgende 4 måter: 

• Håndsopprekning bare mot. 

• Skriftlig (hvis vedtekter eller en i salen krever det). 

m. Vedtak fattes ved alminnelig flertall hvis ikke lover/vedtekter/sedvane bestemmer noe 

annet.  

n. Vedtak føres i protokollen. 

 

Forslag til vedtak: Styrets forslag til forretningsorden vedtas. 

 

Sak 6: Godkjenne innkallingen 

Styret viser til utsendt innkalling.  
Forslag til vedtak: Innkallingen godkjennes. 
 

 

Sak 7: Godkjenne saklisten 

Det vises til vedlagte saksliste med saksdokumenter i innkallingen utsendt 18.03.2025 

Forslag til vedtak: Sakslisten godkjennes. 

 

 

Sak 8: Idrettslagets årsberetning 

Styret i Soon IBK har i perioden bestått av: 

Leder   Tone Marit Stensrud 

Nestleder  Erik Johansson  

Styremedlem  Per Fridén  

Kasserer  Maria Haugh  

Styremedlem  Stian Gulbrandsen  

 

Styrets arbeid 

Styremøter 

Det er avholdt ni styremøter i perioden hvor mange ulike saker, for eksempel økonomi, 

medlemstall, hallforholdene, kommunikasjon med kommunen, Vestby Idrettsråd, juniorlag og 

rekruttering er behandlet. 
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Spesielle oppgaver 

Styret har i perioden arbeidet mye med å sikre Innebandyklubbens økonomiske situasjon. 

Aktivitet 

Alle er velkommen til å spille innebandy i klubben. Klubben ønsker at innebandy skal være 

et lavterskeltilbud.  

Aktiviteten i klubben er i vekst. Særlig i Yngres gruppe i alderen 6–10 år har vi hatt økende 

aktivitet. Mange ønsker å prøve innebandy og antallet medlemmer har økt i perioden. 

Trenerne har i samarbeid med Østfold bandykrets jobbet aktivt med rekruttering. Flere 

trenere er engasjert. På grunn av suksessen i rekruttering de siste månedene, har vi fått 

bygget opp en nybegynnergruppe til å kunne delta i seriespill på sikt.  

Barna har deltatt på to Minirunder (Cuper) i Østfold. De fleste av de er født i 2016 og 

kommer fra flere barneskoler i området. Barn betaler kun medlemsavgift.  

Klubben har en samarbeidsavtale med Holmlia innebandyklubb og med Drøbak 

innebandyklubb. Seks medlemmer spiller på 2 samarbeidslag med nevnte klubber. 

Samarbeidslaget spiller G14 i 2. divisjon og G15 i 1. divisjon i regionen OABR. 

Damelaget har fått flere medlemmer og er et stabilt lag. 

Herrelaget har også et stabilt antall medlemmer. Laget spiller seriekamper. 

Medlemmer fra fylte 18 år betaler utgiftene til trening gjennom klubbens treningsavgift. 

Klubbens absolutt største utgiftspost er halleie. Vi leier halltid i Grevlingen idrettshall og 

flerbrukshall onsdager, fredager og søndager.  

Vurdering av aktivitet i forhold til mål 

Klubben har hatt fokus på å beholde medlemmer og rekruttere nye medlemmer. Klubben har 

lykkes med å satse på rekruttering av flere barn. Flere foreldre er engasjert som trenere. 

Medlemstallet er økende. Herrelaget og damelaget er stabilt.  

  

Medlemstall 2025 

 0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 26 år og 

eldre 

Totalt 

Kvinner 0 1 1 0 16 18 

Menn 0 21 6 2 31 60 

Totalt 0 22 7 2 47 78 

 
Per 19.03.2024 hadde klubben 64 medlemmer. 

Årsregnskap  

Forrige årsmøtet vedtok å øke medlemsavgiften til kr 250. Styret fastsatte etter fullmakt fra 

årsmøtet treningsavgiften for sesongen 2024-2025. Denne ble økt betydelig og delt opp i 2 

deler med betaling høst 2024 og januar 2025. Klubbens økonomiske situasjon er stabil, men 
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klubben har ikke noe økonomisk handlingsrom til innkjøp av utstyr eller til ekstraordinære 

utgifter. 

Son, 18.03.2025 

For Soon IBK 
 
 
_________________ _______________ _____________ 
Tone Marit Stensrud Erik Johansson      Maria Haugh 
leder nestleder styremedlem           
                                                         
 
 
__________________  ________________   
Per Fridén  Stian Guldbrandsen 
styremedlem  styremedlem   
 
 
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet tar styrets årsberetning til orientering.                                        
 

 

Sak 9: Behandle regnskap og budsjett for 2024 

Regnskap for 2024 

 Regnskap 2024 Budsjett 2024   
        
Medlem-/treningsavgifter   69 190 76 000   
Offentlige tilskudd, Lam-
midler/mva kompensasjon 

  35 373 35 000   

Sum inntekter 104 563 111 000   
Lønn/honorar dommer   11 000    12 000   
Leie lokaler   64 870    75 000   
Datakostnader      2 500     4 000   
Idrettsutstyr      2 973            0   
Serie og turneringskostnader   27 950   20 000   
Forsikringspremier     2 575            0   
Bankgebyr        149            0   
Sum kostnader 112 017 111 000   
Resultat    -7 454             0   
        
BALANSE 1.1.2024 Endring 31.12.2024 

EIENDELER       
Brukskonto 1503.83.73924   65 173   20 120 45 053 

Sum eiendeler   65173   20 120 45 053 

EGENKAPITAL OG GJELD       
Egenkapital   51 882     7 454 44 428 
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Sum egenkapital   51 882     7 454 44 428 

Gjeld       
Kortsiktig leverandørgjeld   13 291   12 666 625 

Sum gjeld   13 291   12 666 625 

Sum eiendeler/gjeld   65 173   20 120 45 053 

Avvik            0              0 

 
_________________ _______________ _____________ 
Tone Marit Stensrud Erik Johansson     Maria Haugh  
leder nestleder styremedlem                                                 
   
 
__________________  _______________   
Per Fridén  Stian Guldbrandsen                    
styremedlem           styremedlem  
 

 

 

Kontrollutvalgets beretning for 2024 

I henhold til NIFs lov § 2-12 avgir herved kontrollutvalget i Soon Innebandyklubb sin 

beretning. 

Kontrollutvalget skal kontrollere at styret utfører de oppgaver styret er tillagt etter Soon 

Innebandyklubbs lov.  

Vi har utført følgende handlinger: 

Vi har gjennomgått protokoll for årsmøtet/tinget, styrets protokoller, samt andre dokumenter 

utvalget har funnet det nødvendig å gjennomgå.  Vi har fått alle opplysninger som vi har bedt 

om fra Soon Innebandyklubbs styre. Vi har gjennomgått styrets årsberetning for 2024 og det 

styrebehandlede årsregnskapet for 2024.   

Vi har foretatt regnskapsrevisjon og kontrollert resultatregnskap og balanse. Kostnader er 

stikkprøvemessig kontrollert for attestasjon og dokumentasjon, og vesentlige inntekter er 

kontrollert mot avtaler og annen dokumentasjon. Kontrollerte kostnader og inntekter gjelder 

for inneværende regnskapsår, og det er avsatt for fakturakrav som ennå ikke er mottatt samt 

opptjente inntekter som ennå ikke er fakturert/mottatt.  

Balansen viser Soon Innebandyklubbs verdier for øvrig, og balanseverdier er kontrollert mot 

underliggende dokumentasjon. Alle balanseverdier er reelle pr. 31.12.  

Regnskapet viser et underskudd på kr 7 454, og ved årsavslutning 2024 sank den frie 

egenkapitalen med kr 7 454. 

Kontrollutvalget har følgende merknader til forvaltningen av Soon Innebandyklubb: 

Styret må påse at de vedtak som treffes på årsmøtet, følges opp gjennom året. 

Medlemskontingenten for 2024 ble av årsmøtet satt til kr 200 pr medlem pr år mens det er 

kun er fakturert kr 150 pr medlem pr år.  
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Basert på det materialet vi har fått oss forelagt, er det ikke grunnlag for ytterligere merknader 

ut over det som fremgår av denne beretningen. 

Kontrollutvalget har følgende merknader til det fremlagte regnskapet: 

Kontrollutvalget har ingen merknader til det fremlagte regnskapet ut over at det utarbeides 

noter til de mest sentrale postene i resultat og balanse.  

Konklusjon 

Det er kontrollutvalget konklusjon at styret har utført de oppgaver som det er tillagt etter 

loven, og kontrollutvalget anbefaler at styrets beretning og Soon Innebandyklubbs 

årsregnskap for 2024 godkjennes av årsmøtet. 

Son, 17. mars 2025 

  
Tormod Karlsrud 

Leder 

 

Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner styrets beretning og klubbens regnskap for 2024. 

 

Sak 10: Fastsette medlemskontingent og treningsavgift, eller gi fullmakt til å fastsette 

treningsavgifter  

Sak 10.1 Medlemskontingent 

Styret foreslår å øke medlemskontingenten med kr 50 til kr 300 per år. 

Vedtak: 

 

Sak 10.2 Treningsavgift 

Styret foreslår at årsmøtet gir styret fullmakt til å fastsette treningsavgift for sesong 2025-

2026 for alle klubbens medlemmer. For barn opp til 16 år skal ikke treningsavgiften overstige 

kr 250. 

 

Forslag til vedtak: Årsmøtet gir styret fullmakt til å fastsette treningsavgift for sesong 

2025-2026. 

 

 

Sak 11: Idrettslagets budsjett 

Forslag til budsjett for Soon Innebandyklubb for 2025: 

 Regnskap 2024 Budsjett 2025 
Offentlige tilskudd   35 373    48 000 
Kontingenter/treningsavgift   69 190    77 100 
Andre inntekter        2 800 
Sum inntekter 104 563 127 900 
   
Lønn/honorar dommer   11 000       11 000 
IT-kostnader     2 649       4 000 
Idrettsutstyr     2 973     10 000           
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Trenerkurs       3 000 
Serie- og 
turneringskostnader 

  27 950     24 800 

Leie lokaler/forsikring   67 445     75 100 
Sum kostnader 112 017  127 900 
   
RESULTAT  -7 454  0 

 

Forslag til vedtak: Styrets budsjett for 2025 vedtas. 

 

 

Sak 12: Valg til styre og kontrollkomite 

Innstilling fra Soon IBK styre 

Rolle Forslag 

   
Styreleder Ingen forslag Velges for 2 år 

  
Styremedlem Per Fridén Velges for 2 år 

  
Varamedlem Tony Skarpnes Velges for 2 år 

  
Kontrollkomite:     

  
Medlem, leder Ida Solbrekke Velges for 1 år  

  
Varamedlem Tone Marit Stensrud Velges for 1 år 

  
 

Styret i Soon IBK 

18.03.2025 

 

Vedtak: 

• Som leder er følgende valgt for to år: 

• Som styremedlem er følgende valgt for to år:  

• Som varamedlem er følgende valgt for to år: 

• Som kontrollkomiteens leder er følgende valgt for ett år: 

• Som kontrollkomiteens varamedlem er følgende valgt for ett år: 

 
Sak 13: Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har 

representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 

Forslag: Styret gis fullmakt til å oppnevne representantene. 

Vedtak: 

Ved spørsmål om årsmøtet, kan du kontakte styret på 918 20 233 eller styret@soonibk.no. 

Vennlig hilsen 
styret i Soon Innebandyklubb 
18.03.2025 
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